
1 

 

+ 

 

 

 

Commissie 3 ‘Duurzaam Tienen’:  

ruimtelijke ordening, financiën, openbare werken 

patrimonium, leefmilieu, mobiliteit en duurzaamheid 

verslag van             14/12/2023 

verslaggever           Karin Struyf 

voorzitter                Karin Struyf 

agenda                   Agenda Gemeenteraad 

aanwezig                Roovers Tom (schepen), Daenen Nele, Defau Jean, Dereze Joel, Dewolfs Lucia, Franssens Kris, Maes Bart, Moyens 

Els, Smolders Dirk, Vanlangendonck Rita, Vankeijenberg John 

verontschuldigd Liesbeth Vanderloock (schepen), Bram Delvaux (schepen), Nicky Martens 

 

Het verslag van de vorige vergadering wordt goedgekeurd. 

• Agenda Gemeenteraad 

Vaststelling retributiereglement op werken aan nutsvoorzieningen en infrastuctuur op gemeentelijk 

openbaar domein. 

• Toelichting: Het vorige reglement bevatte door een administratieve fout niet alle nutssectoren. Dit is 

dus een vervollediging. Schepen Roovers voegt toe dat het moeilijk blijft omdat nutssectoren de plicht 

hebben in te gaan op klantaanvragen. Ook als er net een heraanleg is geweest. Structureel zou er beter 

een wachtbuis gelegd worden of een prefab bak zodat er niets meer opengebroken moet worden (nog 

nergens in Vlaanderen toegepast). 

• Vragen: Els Moyens wijst erop dat bij de huidige aanleg van het glasvezelnetwerk heel veel klachten 

zijn, slecht heraangelegd. Schepen Roovers bevestigt dit. Ook andere gemeenten klagen van deze 

aannemers. De vergunningen worden nu maar met mondjesmaat gegeven/ingehouden zodat men 

eerst de herstellingen moet uitvoeren. Bart Maes informeert hoelang een firma verantwoordelijk is na 

aanleg. Antwoord: elke aannemer is twee jaar verantwoordelijk, tenzij in die tijd iemand anders werken 

uitvoert. Het opbreken zal nog een tijdje duren: Telenet en Proximus delen niet dezelfde glasvezelkabel, 

dus elke keer zou opnieuw alles open moeten. Daarom hebben we gevraagd om een extra buis te 

voorzien, die Telenet/Fluvius (=Wyre) kan gebruiken. Maar als overal een stroomkabel van 400 V in de 

grond moet (om de uitval van de omvormers te vermijden en in te gaan op grotere vraag voor laden en 

warmtepompen) gaat ook alles open. Deze kan nl. niet aan de gevel. De ruimte voor bekabeling wordt 

stilaan ook krap, omdat oude leidingen in de grond blijven liggen. 

 

Motie stationsgebouw Tienen – bezorgdheid over de aanpak van de NMBS 

• Toelichting: Sinds jaar en dag is het stationsgebouw een doorn in het oog van de Tienenaar. De NMBS 

wil nu haar patrimonium niet zelf in orde brengen maar in erfpacht geven aan derden. De voorwaarden 

voor de erfpacht worden door de stad als onvoldoende beoordeeld. Er zijn geen garanties voor een 

degelijke renovatie of rendabele uitbating ten behoeve van de reiziger/Tienenaar en onvoldoende 

garanties dat de aanpak spoedig gebeurt. 

• Vragen: /  
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De Tiense Watervelden 

• Toelichting: aankoop van 61 ha van Defensie voor 3,6 mlj. Euro. Stad Tienen koopt dit aan om het 

project vooruit te laten gaan. Daarna kunnen percelen verkocht worden aan wie iets ontwikkelt. 

• Vragen: Els Moyens stelt dat de bodemattesten niet vervat zijn. Antwoord: inderdaad niet maar er is 

een bodemonderzoek gedaan en er is meegedeeld dat behalve een kleine plaats waar ooit een 

vliegtuigje in brand stond, alles in orde is. Het schriftelijke verslag volgt nog. 

 

 

• Varia 

Al twee dagen geen verlichting kruispunt Helenavest/Moespikvest, Moespikvest, Groenstraat. Gevaarlijk 

want praktisch geen zichtbaarheid. 

Niet wachten op commissie of gemeenteraad! Alle burgers kunnen dit melden aan AWV via 

meldpunt@wegen.be. Schepen Roovers heeft dit zelf ook gemeld aan het district. 

 

Einde 21:00 uur. 
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